
Protokół nr 35 ze spotkania Rady Osiedla Podjuchy w dniu 14.12.2022  

 

Obecni: Zgodnie z listą obecności Radnych i gości (załącznik do protokołu) 

 

PORZĄDEK OBRAD  

 

1. Powitanie gości. Sprawdzenie listy obecności. Stwierdzenie kworum. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do 

porządku obrad. 

3. Głosowanie nad przyjęciem protokołu z posiedzenia RO Podjuchy z dnia 16.11.2022. 

4. Świąteczny Jarmark Sąsiedzki - ustalenia. 

5. Uchwała nr 143/22 – zatwierdzenie sprawozdania rocznego z wykonania planu 

finansowego za rok 2022. 

6. Uchwała Zarządu  nr 1/22 – projekt planu rzeczowo – finansowego na rok 2023. 

7. Uchwała nr  144/22 – Kulturalnie w Nowy Rok zakup biletów do kina dla Seniorów 

8. Uchwała nr 145 /22 – dzierżawa ul Drawska 

9. Uchwała nr 146/22 – Zmiany w statucie Rad Osiedli 

10. Uchwała nr 147/22  - Przedłużenie linii 61 

11. Korespondencja przychodząca i uwagi od mieszkańców: 

a. Pismo mieszkanki ul Chełmińskiej  w sprawie ekranów dźwiękoszczelnych przy 

Skate Parku Chełminek. 

b. Pismo mieszkańca : chodnik Walczaka 9 - schody Skalista. 

c. NIOL odpowiedź na pismo. 

d. Pozostałe uwagi przybyłych gości. 

12. Analiza bieżących ALERTÓW. 

13. Wolne wnioski i postulaty. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przebieg spotkania: 

 

Ad. 1.  

Przewodnicząca Rady powitała Radnych i gości. Sprawdzono listę obecności – obecnych 8 

radnych. kworum stwierdzono – 8 radnych. 

Spotkanie opuścił Radny: Paweł Dzierzęcki 

Ad. 2.  

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 



ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 3.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu nr 34 z poprzedniego spotkania Rady Osiedla 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

 

Ad. 4. 

Świąteczny Jarmark Sąsiedzki – dyrektor Domu Kultury Krzemień 

Obecnie trwa końcówka warsztatów przygotowujących rzeczy na jarmark i licytację.  

W tej chwili jest 13 rzeczy na licytację. 

Potrzeba rąk do wsparcia pomocy w sobotę od godziny 10:00 przy przygotowaniu Jarmarku 

Świątecznego. Spotkanie od godziny 10:00 (około 2 -3 godziny). W niedzielę wsparcie od 

godziny 09:00. 

Zgłoszenia osób mogących wesprzeć przygotowania do Jarmarku. 

Wsparcie podczas samego Jarmarku – zgłoszenia Radnych.  

Ad. 5. 

Przedstawienie sprawozdania przez skarbnika: Dominika Janasa. 

Głosowanie Uchwały nr 143/22 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 6. 

Przewodnicząca Maria Bohuń i Skarbnik Dominik Janas przedstawia projekt planu finansowy 

na rok 2023. 

Głosowanie Zarządu nad projektem planu finansowego – Uchwała 1/22 

ZA: 4 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Przybyła Radna: Sabina Adamowicz 

Ad. 7. 

Głosowanie Uchwały 144/22 

ZA: 8 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 1 



Ad. 8. 

Głosowanie Uchwały nr 145/22 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMAŁO SIĘ: 0 

Ad. 9. 

Głosy w sprawie Uchwały. 

Przewodnicząca przedstawia po kolei punkty w tekście uchwały.: 

1. ZA 9 

2. ZA 9 

3. ZA 8 wstrzymujących 1 

4. ZA 9 

5. ZA 5 PRZECIW 2 WSTRZYMUJĄCYCH: 1 

6. ZA: 9 

Głosowanie nad przyjęciem Uchwały 146/22 

ZA: 9 PRZECIW: 0 WSTRZYMUJĄCYCH: 0 

Radny Daniel Bohuń – wyraża swoje zdanie – zgłoszoną propozycję ustalenia stałej diety dla 

członków Zarządu Rady Osiedla – uzasadnienie – poświęcenie czasu za któ®e wato Zarząd 

wynagradzać.. 

Głos Dominika Janasa – w tej chwili Statut pozwala na uchwalenie diet dla członków Zarządu. 

Głosowanie nad przyjęciem dodatkowego podpunktu dotyczącego stałych diet dla członków 

Zarządu do wniosku o uzupełnienie Statutu Rady Osiedli. 

ZA: 1 PRZECIW: 4 WSTRZYMUJĄCYCH: 4 

Ad. 10. 

Głosowanie nad Uchwałą nr. 147/22 

ZA: 9 PRZECIW:0 WSTRZYMUJĄCYCH:0 

Ad.11. 

a. Wniosek zabiera wnioskodawca 

a.i. Dyskusja z mieszkańcami – mieszkańcy wnioskują o założenie ekranów  

dźwiękochłonnych. W dyskusji wypracowano wniosek, żę należy 

najpierw poczekać na otwarcie obiektu i wtedy zobaczyć w jaki sposób 

jego użytkowanie może wpływać na uciążliwość dla okolicznych 

mieszkańców. 



b. Wniosek o uwzględnienie i uzupełnienie kawałka chodnika doprowadzającego 

do schodów w ciągu ulicy. 

c. Przewodnicząca odebrała głos radnym – odpowiedź będzie przygotowana 

przez Radną. 

d. Walenty Jasiński - Ubiegłoroczny projekt Rynek dla Podjuch – poinformował 

mieszkaniec z projektantami projektu miejskiego – uszczegółowienie – w jaki 

sposób chcą wnioskodawcy ten teren zagospodarować. 30.09 skierowano 

dokumentację do wykonawców na projekt. 

e. Projekt – remont ulicy Kozielickiej – projekt ogólnomiejski. Zgłaszał projekt – 

remont Kozielickiej z informacją o jego przebiegu. 

f. Prośba o remont ulic – wnioski do ZDiTM: 2008 z prośbą o remont ulicy 

Chromowej i Miechowskiej – to przyniosło skutek – obecnie znowu studzienki 

wyszły na wierzch. Podobna sytuacja ulica Sąsiedzka między Chromową i 

Stalową – podobna sytuacja. 

g. Krzemienna – między Sąsiedzką a Sieradzką – zawsze stoją zaparkowane 

samochody które utrudniają przejazd autobusu i innych samchodów. 

h. Jerzy Ryfa -2019 rok kupił działkę ROD Bukowina w sektorze A. Hobby gołębie 

– wystąpił z pismem do pani prezes ROD – o wydanie pozwolenia – prośba o 

skierowanie do Rady maila w tej sprawie – żeby można się było odnieść . 

Ad. 12. 

Brak. 

Ad. 13. 

Brak. 

Ad. 14. 

Zamknięcie posiedzenia przez Przewodniczącą. 


